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Acta de la Junta Permanent de la Facultat de Psicologia 

Número de l’acta: 123 
Tipus de sessió: Extraordinària 
Data: 18/3/2024 
Hora: 15:00 
Lloc: Sala de Graus 

Hi assisteixen:  Maria Alvarez, Tomás Blasco, Gemma Guillazo, Andres Chamarro, Ramon 
Cladellas, Sònia Darbra, Miquel Domènech, Silvia Edo, Albert Espelt, Albert Feliu, Joaquim T. 
Limonero, Maira Jesus Nebrera, Beatriz San Román, Teresa Sánchez, Olga Soler, Susana Subirà, 
Meritxell Torras, Anna Vale 

No hi assisteixen:  Carlota André, Marta Borrueco, Berta Castella, Carla Garreta, Lúa Gómez, 
Nuria Jornet, Ariadna Mallol, Aitana Martínez, Alèxia Ordóñez, Sofia Peris, Maria Pinart, Sara 
Saulina 

S’excusen:  Ramon Barnadas, Albert Bonillo, Jose Costa, Estel Gelabert, Anna Jordana, 
Joan Pujol,  

El Degà obre la sessió donant la benvinguda a tothom. Tot seguit, el Secretari dona els noms 
de les persones que han excusat la seva assistència. 

A continuació, s’aborda el primer punt previst a l’Ordre del Dia. 

ORDRE DEL DIA: 
1. Aprovació, si escau de l’acta de l'última Junta Permanent (JP122 del 19.02.2024)
2. Informacions sobre la revista Quaderns de Psicologia
3. Informacions de l’Equip de Deganat.
4. Aprovació, si escau, del calendari acadèmic del curs 2024-2025
5. Torn Obert de Paraules.
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PUNT 1: Aprovació, si escau, de l’acta de l’última Junta Permanent Extraordinària (JP122) de 
19 de febrer de 2024. 

L’acta és aprovada per assentiment, però la Vicedegana d’Afers Acadèmics i de Qualitat vol fer 
constar que a la seva intervenció dins del Torn Obert de Paraules va fer una afirmació errònia quan 
va dir que l’assignatura “Pràctiques Integrades” no contemplava l’assignació d’hores de docència 
per al /per a la Coordinador/a de l’assignatura per tractar-se d’una assignatura amb tipologia de 
docència supervisada. L’assignatura “Pràctiques Integrades”, és una assignatura de “facultat” (hi 
ha docència de totes les unitats i departaments amb docència majoritària a la facultat)  que 
s’imaprteix amb tipologia ABP, que implica un gran nombre de grups circumstància que no es 
dóna en la resta d’assignatures dels Graus.  D’acord amb el MDA, el nombre d’hores reconegudes 
es comptabilitza a partir del nombre d’hores presencials.  En base a un acord de Facultat, en 
aquesta assignatura, i donades les seves caracteristiques, es contempla el reconiexement  als/a les 
professors/ores que realitzin tasques de Coordinació.   

PUNT 2: Informacions sobre la revista Quaderns de Psicologia 

Compareix l’Editor de la revista, Lupicinio Iñiguez, el qual fa una exposició de la trajectòria que ha 
seguit la publicació des que el 14 d’abril de 2008 es decidís tornar a reeditar-la i l’any 2009 aparegués 
el primer número del que constitueix la Tercera Època de Quaderns de Psicologia. L’Editor destaca 
com a principals característiques la internacionalitat del seu Consell Editor, el tenir un accés 
totalment obert, tant per a lectors/ores com per a autors/ores, el fet que la revista aparegui a les 
principals bases d’indexació de publicacions, inclòs el JCR, i la seva línia editorial generalista en la 
qual els articles es poden publicar en català, castellà, portugués, anglès, francès o italià. Indica 
també que la revista és co-finançada per la Facultat de Psicologia i la UAB. 
Tot seguit, l’Editor planteja que ell es farà càrrec de la direcció de la revista fins el 31 de desembre 
de 2024, que cal cercar una nova persona que porti aquesta tasca, i que, preferentment, compti 
amb l’ajut d’un/a Co-Editor/a. Assenyala que el nivell de dedicació és d’una jornada a la setmana. 
A continuació s’obre un torn de paraules en el qual es fan diverses intervencions i en 
Lupicinio Iñiguez dóna resposta a les mateixes. Els temes plantejats i els aclariments 
corresponents són els següents: a) La manca d’articles en català es deguda a la manca 
d’enviaments en aquesta llengua, tot i que s’espera que, amb la inclusió de la revista al JCR, això 
pugui canviar; b) La revista rep uns 300 articles cada any (entre 20 i 30 cada mes), i un 60%, 
aproximadament, són desestimats sense arribar al procés d’avaluació; c) Sembla que en Jordi 
Fernàndez podria assolir la tasca d’Editor i seria interessant encoratjar al professorat en formació 
que col.laborés amb ell fent tasques de Co-Editor/a; e) Per trobar persones que vulguin realitzar 
aquestes funcions s’ha plantejat fer algun tipus de concurs, però no s’ha acabat de definir. 
Finalitzat el torn d’intervencions, en Lupicinio Iñiguez abandona la sessió, rebent l’agraïment de 
tots/totes els/les membres de la Junta Permanent per les seves explicacions.  

PUNT 3: Informacions de l'equip de deganat 

El Vicedegà d’Alumnat i Promoció informa sobre les activitats dutes a terme al Saló de l’Ensenyament 
i agraeix la tasca del professorat que hi va col.laborar, tot indicant que per a la propera edició caldria 
que s’incorporès alguna persona més per tal de satisfer l’alta demanda dels /de les assistents. També 
informa sobre les activitats i sessions del Pla d’Acció Tutorial que s’han dut a terme fins ara i de les que 
estan previstes per a les properes setmanes. Assenyala la dificultat de realitzar aquestes activitats en 
la franja horària compresa entre les 15 i les 17 hores i, per això, s’estan programant fent-les coincidir 
amb les franges UAB per poder garantir la màxima assistència, tot i que aquesta depèn, en bona 
mesura, dels continguts que es contemplin a cada sessió. Globalment, es mostra satisfet de la 
participació que ha hagut fins ara i que es farà el possible per anar millorant l’oferta.  
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El Secretari i Vicedegà d’Economia i Infraestructures explica que està preparant els pressupostos per 
al 2024 i que els presentarà a la reunió de la Comissió d’Economia prevista per al dia 10 d’abril. També 
informa que no hi ha prevista una data concreta per a la propera sessió de Junta Permanent, però que 
potser caldrà fer una poc després de la tornada de vacances de Setmana Santa per sotmetre a 
aprovació la composició de membres de tribunal per a places d’Agregat que estan a punt de sortir al 
Departament de Psicologia Clínica i de la Salut i al Departament de Psicologia Social. 

El Degà explica que, d’acord amb el que es va aprovar a la Junta de Facultat, l’Equip ha preparat la 
memòria justificativa de sol.licitud de canvi de nom de la Facultat i la remetrà al Consell de Govern. 
Comenta les queixes recollides a OPINA i que, majoritàriament, es refereixen a la llengua que es fa 
servir a la docència, tot indicant que, després, la Vicedegana d’Afers Acadèmics i de Qualitat explicarà 
les mesures que es faran servir a partir. Finalment, informa de la reunió que ha mantingut avui amb 
els/les Directors/ores de Departament per a exposar la situació del SPL i que sobre aquest tema té 
prevista una reunió amb el Rector.  

La Vicedegana d’Afers Acadèmics i de Qualitat dona informació sobre els temes següents: a) El nombre 
de sol·licituds d’Avaluació Única presentades en el segon semestre i en el conjunt del curs 
actual (annex 1), tot recordant que és un dret de l’estudiantat i que les assignatures implicades 
han de prevuere els espais on es realitzarà (despatx, seminari del Departament,… ja que la 
Facultat proporciona franges de 2 hores en les setmanes avaluatives ; b) la Comissionada del 
Rector per a la Política Lingüística ha fet saber que s’està elaborant el text normatiu que regularà la 
traducció de les proves d’avaluació: es  contemplarà la traducció de les proves avaluatives quan la 
llengua impliqui una desavantatge per l’estudiantat i prèvia sol·licitud del/de la alumne/a; c) Pel 
que fa a la programació del curs 24/25,  no s’impartirà docència en anglès en cap assignatura; en 
aquest sentit, el “grup 5” serà un grup com els altres i, en funció del nombre de matriculats, 
s’establirà el nombre de grups de les diferents tipologies docents; d) la valoració final de la prova 
pilot sobre la selecció dels grups de pràctiques de les assignatures que ja s’han matriculat per 
part de l’estudiantat és positiva, es posa èmfasi en l’efecte sobre el nombre de sol·licituds de canvis 
que ha disminuït i al fet que el professor que té assignada la docència visualitza la composició de 
tots els  grups (TE i PAUL/SEM/PLAB) a través de SIGMA (annex1). Per tant, s’implementarà el 
sistema el proper curs, els estudiants s’automatricularan del grup de TE i dies més tard 
faran la selecció dels grups de pràctiques (PAUL/SEM/PLAB);  e) Es manté la franja extralectiva 
de 15 a 17 hores per al proper curs i les activitats del pla d’acció tutorial , tal com ha comentat abans el 
Vicedegà d’Alumnat i Promoció, es programaran dins les franges extralectives previstes per la UAB; f) 
Amb l’objectiu d’optimitzar l’aulari, pel proper curs, la docència dels grups de tercer curs es 
programarà tots els dies de la setmana; i g)  Per optimitzar l’ús de les aules d’informàtica, s’esta 
sol·licitant al professorat que en demana el seu ús que detalli quins recursos necessita per a la seva 
activitat docent,  l’Equip de Deganat treballa amb la possibilitat  de dotar algunes altres aules amb 
una una xarxa WI-Fi “protegida”que permeti les activitats en línia de manera còmode tan per als 
docents, com per a l’alumnat; en cap cas aquest accès “protegit” ha d’anar en detriment de 
les connexions de les que disposem ja actualment.   

PUNT 4: Aprovació, si escau, del Calendari Acadèmic del curs 2024-25 

La Vicedegana d’Afers Acadèmics i de Qualitat explica les característiques i criteris que s’han seguit 
per fer la proposta de calendari, indica que des de la CAAiQ es proposa el divendres 16 de maig 
com Festa de la Facultat pel curs 24/25 (annex 2).  I resol els dubtes que plantegen algunes 
persones de la Junta Permanent. Tot seguit, la proposta Calendari Acadèmic és aprovada per 
assentiment.  
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PUNT 5: Torn obert de paraules 

La professora Beatriz Sanroman pregunta si amb el sistema d’autoassignació de l’alumnat als grups 
de pràctiques, aquests tindran un nombre de matriculats equivalent. La Vicedegana d’Afers 
Acadèmics i de Qualitat i la Gestora Acadèmica responen que amb la selecio de grups de pràctiques 
per part de l’estudiantat es pot minimitzar l’efecte sobre la mida del grup que 
comporta l’assignació per ordre alfabètic donat que la distribució per cognoms dels grups de 
teoria no és idèntica en totes les assignatures.  Però que cal tenir present que, malgrat el 
sistema informàtic tanca l’accés quan el nombre estipulat d’alumnes inscrits ha estat assolit, no 
es pot garantir que això sigui definitiu, perquè hi ha casos en els quals la sol·licitud de canvi 
que arribi a Gestió Acadèmica haura de ser atesa si està justificada i, per tant, això pot 
comportar que un o més grups tinguin un nombre d’alumnes superior a l’inicialment previst.  

Sense cap més assumpte per tractar, el dia 18/3/2024 a les 17:10 hores, el President aixeca la 
sessió, de la qual, com a Secretari, estenc aquesta acta. 

El Secretari Vist i plau 
El President 

Tomás Blasco Ander Chamarro 
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Annex 1 
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Annex 2   
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